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Szanownv Panie Prezvdencie !

W imieniu mieszkanc6w osiedla przy ulicach Ptasia/Bracka, a w szczeg6lno6ci mieszkafc6w
zamieszkalych w bloku przy ulicy Brackiej 3 zwracam sig z pro3b4 o dokonanie przebudowy

fiagmentu chodnika w taki spos6b, aby mieszkaricy mogli z ntego beryiecmie korzystai,
Obecny chodnik ulo2onyjest w taki spos6b, ze nie uwzglgdnia obnizenia terenu w momencle

prostopadlego pol4czenia z chodnikiem usytuowanlrrn wzdlu2 bloku- kawginik jest bardzo

wysoki, co stanowi banerg architektoniczn4 niemo2liw4 do pokonana przez osoby poruszaj4ce

sig na w6zka inwal idzkich.

Bardzo proszg o pomoc w tej sprawie.
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